

## **Product Information Sheet**

流動數據產品 / Mobility Data Products

Reference: \_\_\_\_\_

派勤数據產品/WODIIII 牌子/Brand	Linksys
型號 / Model	Linksys Velop Micro 7 Mesh System LN1601
型號 / Model 原產地 /Place of manufacture	Linksys Velop Micro 7 Mesh System Linfoor 越南 Vietnam
主要功能 / Key features	<ul> <li>Velop Micro 7 Mesh WiFi 7 路由器</li> <li>提供雙頻 WiFi7:高達 BE5000 Gbps 優化連接速度, 配接 1 個 2.5Gbps WAN/LAN 插口。輕鬆連接極速 2500MB 寬頻。</li> <li>極快速度且節省電池壽命: WiFi 7 提供比 WiFi 6** 快 1.8 倍的 WiFi 速度, 提供無縫串流多個 4K 串流媒體、無延遲的線上遊戲和快速下載, 同時節省設備電池壽命。</li> <li>立即連線, 無需應用程序, 無需等待:跳過應用程序, 使用全新 Linksys 即時配對按鈕, 不到 3 分鐘立即設定您的 Wi-Fi。掃描二維碼即可進行設定和個人化設定。無需應用程式或雲端帳戶。</li> <li>不收集個人資料:您的隱私是我們的首要任務。無需分享個人資訊或建立帳戶即可設定您的網路。我們絕不會追蹤您的瀏覽資料、應用程式使用情況或線上活動。</li> <li>告別盲區:每個節點可實現高達 200 平方米 (2,200 平方英尺)*的無縫高速 Wi-Fi 覆蓋, 確保連接穩定, 無緩衝、無斷線。新增節點可進一步擴展覆蓋範圍。</li> <li>小巧時尚:小巧、造型優雅的節點可以放置在任何地方-確保最佳的 WiFi 效能。</li> <li>永續設計:採用 60% 以上的消費後再生塑膠、100% 可回收鋁、100% 無泡沫包裝和標準 USB-C 充電器製造, 以提高永續性。</li> <li>無與倫比的家庭 WIFI 安全, 免費:整合的安全措施僅允許受信任的韌體操作您的路由器, 讓您可以控制誰可以在何時存取您的網路。</li> </ul>
	<ul> <li>Velop Micro 7 Mesh WiFi 7 Router</li> <li>Providing Dual Band WiFi 7: connection up to BE5000 Gbps. Equipped with 1 x 2.5Gbps WAN/LAN ports, easy connect to latest 2500MB Broadband Service</li> <li>Super-fast speed &amp; saves battery life: WiFi 7 provides 1.8X faster WiFi than WiFi 6** for seamless streaming of multiple 4K videos, lag-free online gaming, and lightning-fast downloads, all while conserving your device's battery life.</li> <li>CONNECT NOW. NO APP, NO WAITING: Skip the app and set up your Wi-Fi instantly with the new Linksys Instant-Pair button in less than 3 minutes. Scan a QR code for setup &amp; personalization. No mobile app or cloud account needed.</li> <li>NO PERSONAL DATA COLLECTED: Your privacy is our priority. Set up your network without sharing personal info or creating an account. We'll never track browsing data, app usage, or online activity.</li> <li>GOODBYE DEAD ZONES: Get seamless, high-speed Wi-Fi coverage up to 200 m<sup>2</sup> (2,200 ft<sup>2</sup>)* per Node, ensuring powerful connections without buffering or drops. Add Nodes to extend your coverage even further.</li> <li>SMALL &amp; STYLISH: The small, elegantly styled Node can be placed out in the open — ensuring the best WiFi performance.</li> <li>SUSTAINABLE DESIGN: Built with 60%+ post-consumer recycled plastics, 100% recyclable aluminum, 100% foam-free packaging, and standard USB-C charger for improved sustainability.</li> <li>UNMATCHED HOME WIFI SECURITY, FOR FREE: Integrated safeguards only allow trusted firmware to operate your Router, giving you control over who accesses your network and when.</li> </ul>
數據傳輸/網絡連接制式 Data transfer/network connectivity protocol	Wi-Fi 7 2.4 GHz Band IEEE 802.11b/g/n/ax/be 5GHz Band IEEE 802.11a/n/ac/ax/be



配套 / Packaging List •	
•	1 x Velop Micro 7 unit 1 x RJ45 網絡線 / Ethernet cable
•	1 x Type-C 電源適配器 / Type-C Power adapter
	1 x 快速安裝指引 / Quick Installation Guide
	發銷售備忘錄/發票
	r Sales Memo/Invoice
	也區/地址 (如離島) 有可能需付額外送貨附加費
	onal delivery charge may be added for specific area/ location (e.g. outlying island)
	x Technology International (HK) Ltd
service provider	
保修地址 / Repair service	那中大方「四水山」
	國際青衣客戶服務中心
	<b>送受預約登記**</b>
	類約系統: <u>https://logistics-syn.surveycake.biz/s/XpG6m</u>
地	址:新界青衣長輝路八號橋滙十五樓 C 室
(請使)	引 L14 及 L15 客運升降機,並需於大堂做登記,可直達客服中心)
電	話:(852) 3944-2347
辦公時	指:星期一至五 9:00AM~1:00PM 及 2:00PM~6:00PM
(1:00P	M- 2:00PM 為午膳時間)
星期方	、日及公眾假期休息
SYNN	IEX Tsing Yi Customer Service Centre
	gistration required before visit **
	Booking: https://logistics-syn.surveycake.biz/s/XpG6m
	ss: Room C, 15/F, Gateway TS, 8 Cheung Fai Road, Tsing Yi, New Territories, Hong Kong
	se use lift L14 & L15 to reach 15/F, registration in the lobby is required)
	352) 3944-2347
	ng Hour: Mon - Fri 9:00AM~1:00PM and 2:00PM~6:00PM
	Hour: 1:00PM~2:00PM
Close	d on Saturdays, Sundays and Public Holidays
	發售單日期起計 14 天之內攜同流動通訊設備到我們的門市更換一次,詳情請參閱銷售單
之條款	7.及細則。
	nay exchange the Mobile Equipment once within 14 days of the date of Sales Memo by
	ing the Mobile Equipment to our shops. Please refer to the terms and conditions on the
	Memo for details.
保修期         主機 / Main         36 個)	
Warranty Unit 36 mc	
	· 16 個月*
Accessory Powe	r supply adapter: 36 months*

上述產品資料摘錄自生產商/供應商文獻及/或由生產商/供應商所提供之資料

The above information is extracted from literature and / or information on this product by manufacturer / supplier

Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited / CSL Mobile Limited 香港移動通訊有限公司

查詢熱線 Enquiry hotline: 2512 3123 http:///hkcsl.com